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VA 118 Programma Sport, cultuur 

en recreatie

Onttrekking reserve ruimtelijke 

ontwikkeling, inventarisatie alle 

landschapselementen in het 

buitengebied 

Wat is de aanleiding van deze inventarisatie? Hoe is men tot dit besluit 

gekomen en op basis van welke feiten?

Er is midden jaren negentig van de vorige eeuw 

ten behoeve van het 

(voorbeeld)Bestemmingsplan buitengebied een 

zeer zorgvuldige (veld)inventarisatie naar de 

landschapselementen uitgevoerd. Deze 

elementen kennen nl. een meervoudig belang 

(landschappelijk, toeristisch en 

waterhuishoudkundig). Deze kaart is door het 

Gegevenshuis gedigitaliseerd en vervolgens is 

met behulp van recente luchtfoto's onderzocht 

wat de huidige stand van zaken met betrekking 

tot de destijds aangetroffen 

landschapselementen is. Daarbij is 

geconstateerd dat een groot deel van deze 

elementen is verdwenen. Dit probleem speelt 

niet alleen in Voerendaal maar meer Zuid-

Limburgse gemeenten. Recent is de gemeente 

Vaals met een inventarisatie van de 

landschapselementen gestart en ook andere 

Zuid-limburgse gemeenten overwegen dit. Ter 

voorkomen van een verdere aantasting van 

landschapselementen en de hiervoor 

noodzakelijk handhaving is het vastleggen van 

de (huidige) nulsituatie van deze elementen 

noodzakelijk.  
VA 118 Programma Bestuur en 

ondersteuning

Ontrekking innovatie reserve, 

eenmalige kosten nieuwe werken

Wat is precies de bedoeling om te realiseren met de ontrekking innovatie 

reserve, eenmalige kosten nieuwe werken?

Door het Rijk is bepaald dat thuiswerken de 

standaard is bij de bestrijding van de corona-

pandemie. Om de productiviteit van 

medewerkers te kunnen waarborgen zijn 

flexibele werkplekfaciliteiten noodzakelijk, zoals 

bijvoorbeeld laptops, ter vervanging van 

bestaande hardware. Als dekking hiervoor is de 

betreffende reserve aangewend.

VA 123 Financiële begroting Ontwikkeling school van 

Ransdaal

Hoe is de hoogte van het bedrag van €500.000,- als investeringskrediet 

bepaalt?

Door middel van het inschatten van de kosten.

VA 123 Financiële begroting Ontwikkeling school van 

Ransdaal

Wat gaat men precies doen met dit bedag van €500.000,-? Uitvoering geven aan de oproep uit de motie. 

VA 123 Financiële begroting Herontwikkeling locatie gymzaal/ 

school Ubachsberg

Hoe is de hoogte van het bedrag van €1.700.000,- als investeringskrediet 

bepaalt? Aub niet de tekst op pagina 114 herhalen, we hebben graag meer 

informatie. En wat gaat men precies doen met dit bedag van €1.700.000,-? 

Hoe is dit bedrag tot stand gekomen?

We geven met dit bedrag een doorkijk in de 

meerjarenraming om de ambitie uit de motie 

van juni 2020 vorm te geven. Het heeft op de 

huidige begroting geen effect en de raad zal in 

2021 verder meegenomen worden in de 

planvorming en mogelijke realisatie. 



VA 30/31 Programma Sport, cultuur 

en recreatie

Zomerfestival Welk bedrag wordt er vanuit de gemeente jaarlijks bijgedragen aan het 

Zomerfestival? En waar wordt dit aan besteed?

De bijdrage aan het Zomerfestival bedraagt € 

20.000. Dit wordt besteed aan organisatie, 

programma en PR en communicatie.

VA 102 Open Club Klimmen Ledenaatallen Wat zijn de actuele ledenaantallen van alle deelnemende verenigingen zoals 

voetbalvereniging Hellas en tennisvereniging Klimmen, uitgesplits in actieve/ 

passieve, jeugd/senioren leden?

VV Hellas: 137 jeugdleden (<24 jaar). 175 

senioren (<24 jaar). 43 passieve leden. Totaal: 

355 leden. TV Klimmen: 33 jeugdleden. 158 

senioren. Totaal: 192   
VA 111 Financiële begroting Voetbalvelden Wat voor gevolgen heeft dit voor de verenigingen? Door een wijziging in het btw-systematiek zijn 

de overeenkomsten met de voetbalclubs in 

onderling overleg aangepast.
VA 111 Financiële begroting Toersime Wat is de onderbouwing van de €10.000,- meer, die vanaf 2022 jaarlijks naar 

toerisme, specifiek naar LVK gaat? Waar gaat deze aan besteed worden?

Voor de gebiedsontwikkeling Land van Kalk is 

in samenwerking met de partners (gemeenten 

Simpelveld, Heerlen, IBA Parkstad, stadsregio 

Parkstad en Visit Zuid-Limburg) een 

meerjarenplan opgesteld. Hierin staan drie 

pijlers centraal: doorontwikkeling van het 

toeristisch-recreatief aanbod, kleine 

evenementen en gebiedspromotie. Voor deze 

onderdelen is dit budget nodig.

VA 111 Financiële begroting Natuur- en landschapsprojecten Waar komt de lastenverlichting van €15.000,- vanaf 2022 vandaan? Op welke 

inzichten is deze verlichting gebaseerd?

Welke lastenverlichting wordt hier bedoeld? Bij 

natuur- en landschapsprojecten is namelijk 

geen sprake van een lastenverlichting, maar 

incidenteel extra uitgaven voor 2021.

VA 111 Financiële begroting Wmo 2015, eerstelijnsloket Wat zijn de kosten voor de ontmoetingsgroep mantelzorgpunt? De kosten bedragen € 262,50 per bijeenkomst. 

Op jaarbasis is dat max € 3150, uitgaande van 

12 bijeenkomsten per jaar. Als een bijeenkomst 

niet door kan gaan, dan vindt ook geen 

financiering plaats.

VA Algemeen Volgens wethouder Verbraak is er in de begroting geld gereserveerd voor het 

oplossen van verkeerskundige (probleem) situaties zoals de Kerkstraat in 

Ubachsberg. Waar kunnen we in de begroting deze reservering terugvinden 

en welk bedrag is hiervoor in 2021 en daarna gereserveerd? 

Onder de investeringen tbv het 

verkeersstromenonderzoek is 3x €100.000 

opgenomen.


